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    -  Utrudnienia w ruchu

Rusza inwestycja pn. "Poprawa bezpieczeństwa i warunków komunikacyjnych w mieście
Rabka Zdrój poprzez rozbudowę, przebudowę i remont odcinków dróg powiatowych nr 1666K,
1667K, 1668K". Wykonawca inwestycji informuje, że w związku z rozpoczynającymi się
robotami drogowymi, na moście na potoku Skomielnianka w ciągu ulicy Sądeckiej nastąpi
zmiana organizacji ruchu na ruch wahadłowy. Natomiast na ulicy Podhalańskiej zamknięty
będzie zjazd z tej ulicy na mostek na potoku Poniczanka. Wykonawca przebudowy i
modernizacji dróg powiatowych nr 1666K, 1667K, 1668K na terenie Rabki-Zdroju informuje o
zamknięciu ul. Do Pociesznej Wody (od strony ul. Podhalańskiej) w ramach czasowej
organizacji ruchu. Wykonawca informuje jednocze-śnie, że 2 czerwca nastąpi połówkowe
zamknięcie mostu na potoku Skomielnianka w ciągu ulicy Sądeckiej (koło ronda „U Łopaty). Na
odcinku tym obowiązywał będzie ruch wahadłowy. 

Zmiany w organizacji ruchu obowiązywać będą do końca września.  
    -  Spotkanie ws. nowej Zakopianki

W Urzędzie Miejskim w Rabce-Zdroju odbyło się spotkanie przedstawicieli Generalnej
Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Krakowie z właścicielami gruntów po których przebiegać
będzie nowa droga ekspresowa S7 na odcinku Lubień-Rabka-Zdrój-Chabówka.   
    -  Dyrektorzy wybrani

Rozstrzygnięte zostały konkursy na stanowiska dyrektorów w następujących placówkach:
Gimnazjum nr 1 im. Obrońców Poczty Polskiej w Gdańsku w Rabce-Zdroju, Przedszkolu nr 2 w
Rabce-Zdroju i Zespole Przedszkoli Specjalnych dla Dzieci Przewlekle Chorych w
Rabce-Zdroju. Dyrektorem gimnazjum na kolejną kadencję została wybrana pani Wanda
Macioł-Urbańczyk, Przedszkola nr 2 – pani Małgorzata Jugowicz, a Przedszkola Specjalnego –
pani Barbara Rapacz. Wyniki konkursu zatwierdziła burmistrz Ewa Przybyło. Dyrektorom
gratulujemy wyboru i życzymy sukcesów w pracy na powierzonym stanowisku!   
    -  Kino Śnieżka – reaktywacja!

Gmina Rabka-Zdrój i słowacki partner - miasto Stara Lubovna - zawarły porozumienie na
mocy którego w obu miejscowościach do końca bieżącego roku powstaną profesjonalne,
nowoczesne kina. Umowę w tej sprawie podpisali burmistrz Ewa Przybyło i primator Michal
Biganič. To, co jeszcze do niedawna wydawało się być nierealne, czyli kompleksowy remont
budynku kina „Śnieżka”, stało się możliwe dzięki Programowi Współpracy Transgranicznej
Polska – Republika Słowacka i niewykorzystanym środkom, które pozostały na koncie
wygasającego budżetu 2007-2013.   
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